
64 L i a h o n a

A lucrat ca  
avocat.

Simbolismul împărtășaniei din 
cadrul cinei Domnului este 
frumos de contemplat. Pâinea 

și apa reprezintă trupul și sângele 
Celui care este pâinea vieții și apa 
vie (vedeți Ioan 4:10), aducându- ne 
foarte puternic aminte de prețul pe 
care El l- a plătit pentru a ne mântui. 
Când pâinea este ruptă, ne aducem 
aminte de trupul frânt al Salvatorului. 
Când bem apa, ne gândim la sângele 
pe care El l- a vărsat în Ghetsimani și 
pe cruce și la puterea sa care sfințește 
(vedeți Moise 6:60).

Dar, a mânca din trupul Său și a 
bea din sângele Său, la modul figurat, 
are un sens mai profund, acela de a 
ne însuși calitățile și caracteristicile lui 
Hristos… Când luăm în fiecare săptă-
mână din pâinea și apa împărtășaniei, 
am face bine să ne gândim cât de 
total și de complet trebuie să integrăm 
caracteristicile Sale și modelul vieții 
Sale fără de păcat în viața noastră și 
în ființa noastră. Isus nu ar fi putut 
să ispășească pentru păcatele altora 
decât dacă El Însuși era fără de păcat. 

Împărtășania și faptul 
de a deveni mai  

asemănători lui Hristos
Vârstnicul D. Todd Christofferson
din Cvorumul celor Doisprezece Apostoli
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Întrucât El era cu desăvârșire drept, 
El a putut să Se ofere pe Sine în locul 
nostru pentru a satisface cerințele drep-
tății și, apoi, să dea dovadă de milă…

Să luăm din trupul Salvatorului 
și să bem sângele Său înseamnă să 
alungăm din viața noastră tot ce 
este incompatibil cu un caracter 
asemănător celui al lui Hristos și să 
ne însușim atributele Sale. Înțelesul 
mai larg al pocăinței este acesta: nu 
doar îndepărtarea de păcatul comis 
în trecut, ci și „întoarcerea inimii și 
a voinței către Dumnezeu” pentru a 
merge înainte (vedeți Ghid pentru 
scripturi, „Pocăință”). Dumnezeu ne 
va arăta defectele și slăbiciunile, dar 
El, de asemenea, ne va ajuta să ne 
transformăm slăbiciunile în puncte 
forte (vedeți Eter 12:27). Dacă vom 
întreba cu sinceritate: „Ce- mi mai 
lipsește?”(Matei 19:20), El nu ne va 
lăsa să ghicim, ci, cu dragoste, ne va 
răspunde pentru a ne ajuta să fim feri-
ciți. Și El ne va da speranță. ◼

Din cuvântarea rostită în cadrul Conferinței  
Generale din luna octombrie a anului 2017.

S- a născut în  
American  
Fork, Utah,  
în data de 21 ianuarie 1945.

A fost susținut ca membru al  
Cvorumului celor 

Doisprezece  
Apostoli  

în luna aprilie a anului 2008.

S- a căsătorit cu 
Katherine Jacob, 
în anul 1968, în 
Templul  

Salt Lake.

Are 5 copii  
și 16 

nepoți.

La vârsta de 
13 ani, după 

operația 
mamei sale, 
el a ajutat 
făcând 
pâine.

A continuat să 
facă aceasta 
până când s- a 

dus la facultate.


